

- Ավագյան Հ. Մ., Ստրինգայա Լ. Ա.—Օդիֆալինի և դիֆրիլի ազդեցությունը վերականգնողական պրոցեսների վրա առնետների սրտամկանի ինֆարկտի ժամանակ . 377
- Հառուրյունյան Վ. Մ., Եղանյան Գ. Ա., Մինասյան Հ. Ա.—Փորձարարական ամփոփողի ժամանակ T և B խմուս համակարգերի վիճակը . 383
- Կուզին Ս. Ի., Դուլյանց Է. Ս.—Փորձում ստամոքսի վերքերի լավացման համար կարանյութի և ճնշման տակ մտցված բժշկական սոսնձի ազդեցության համեմատական բնութագրերը . 388
- Անարոնովա Ջ. Ա., Ավետիֆյան Մ. Բ., Դասպարյան Է. Ի., Բայբուրյան Ս. Ա.—Դ-նԱԴ-ի ալերգածին հատկությունների ուսումնասիրության մասին . 393
- Ղազարյան Ռ. Պ., Դյումին Յու. Մ., Դավրյան Մ. Ա.—Ազդեման վկայող միջոցի ազդեցության հետազոտությունը կենդանիների լյարդի կատարելի ֆերմենտների ինդուկցիայի սպառնալուցային կարգավորման պայմաններում . 396
- Մարտիրոսյան Ջ. Հ.—Թթու ֆոսֆատազի ակտիվության որոշումը որոշ ողնաշարաբլորների կմախքային մկաններում . 400
- Նազարով Լ. Հ., Հակոբյան Է. Բ., Էնֆենցյան Ա. Կ.—Սուր և խրոնիկական պարապրոկտիտների էթիոլոգիան և պաթոգենները . 403
- Վարդապետյան Պ. Ա., Հայրապետյան Է. Մ., Արզումանյան Լ. Ա., Ռամանենկո Ս. Մ.—Արյան ճարպերի և թիրեոիդի հոմոնոտազի փոփոխությունները շաքարախտով հիվանդների մոտ՝ կախված հիվանդության կլինիկական պարամետրերից . 409
- Ամատունի Վ. Գ., Սաֆարյան Մ. Դ.—Լիպիդների գերօքսիդների թթվացումը և հակաթթվային ակտիվության մի քանի ցուցանիշները սուր թոքաբորբով հիվանդների մոտ . 414
- Թուրյան Ի. Խ., Հովնանյան Կ. Օ., Ղուկասյան Գ. Բ.—Տարբեր ազդման մեխանիզմով հակաբիոտիկների ենթարգելակիչ կոնցենտրացիաների ազդեցությունը սալմոնելաների կառուցվածքի վրա . 418
- Պաղոսյան Հ. Ս., Բլեյան Հ. Թ., Յուլյան Է. Ն., Ստեփանյան Մ. Ա., Մուրադյան Լ. Բ., Պարբ Զ. Խ., Ալեքանդրով Յու. Օ., Բաբայան Ռ. Ա., Այդինյան Ջ. Ս., Աբրահամյան Լ. Հ.—Կառավարողական, կինինային համակարգի միկրոշնանառության և թրոմբոցիտոպոեզի կոմպլեքսային ուսումնասիրությունը սուր լեյկոզի և խրոնիկական միելոլեյկոզի ժամանակ . 424
- Գևորգյան Լ. Ս.—Ոսցային կոլիտով և պրոկտոսիզմոդիկոտով տառապող բարձր դիսկի խմբի հիվանդների ընտրության ցիտոմորֆոլոգիական լափանիշները . 430
- Պետրոսյան Մ. Գ.—Բիոէլեմենտների դերը լեղաքարային հիվանդության պաթոգեննեզում՝ կախված առանձին աշխարհագրական վայրերից . 435
- Դուլյան Է. Ա., Նազարբյան Է. Ե., Օսիպովա Է. Ն., Հառուրյունյան Ա. Վ.—ԱՄՖ- և ադենոզինդեզամինազի ակտիվությունը լեյկոցիտներում պարբերական հիվանդության ժամանակ . 439
- Փաշինյան Է. Ռ., Անտոնյան Հ. Գ.—Ստրեպտոկոկի Օ-ի ազդեցությունը բջջային միգրացիայի վրա «մաշկային պատուհանում» ունեցող պրոցեսի տարբեր աստիճանների ակտիվության ժամանակ . 444
- Ջնմակյան Ն. Ա., Բաբաջանյան Գ. Ս., Զախարովա Ն. Ա.—Սալմոնանի կերակրումը պարադոնտոզի բուժման ընթացքում տեղային իմունիտետի հետազոտման ֆունկցիան վրա . 450
- Հակոբջանյան Է. Ս.—Մանկաբարձական բարդությունները չրերի վաղաժամ թափման ժամանակ . 454
- Անանյան Է. Ա.—Սրտի ձախ փորոքային անբավարարությամբ հիվանդների մոտ արտաքին շնչառության ֆունկցիայի վիճակը բրոնխոսպազմի մոդելացումից առաջ և հետո . 460
- Մխիթարյան Ա. Դ.—Na և K էլեկտրոլիտների քանակը առյան շինուկում, էրիթրոցիտներում և թթվա-հիմնային փոխանակության ցուցանիշները մինչև երեք տարեկան հասակի առողջ երեխաների մոտ . 468
- Վիքարյան Ռ. Տ., Ենգոյան Գ. Վ., Տեր-Միքայելյան Դ. Կ., Սարգսյանյան Կ. Վ.—Թոքերի արհեստական շնչառությունը սրտի բնածին արատ ունեցող վաղ հասակի երեխաների մոտ . 470

Հառարյունյան Վ. Մ., Մինասյան Գ. Ա., Եզանյան Հ. Ա.—Հիպերտոնիկ հիվանդության պաթոգենեզի անձնային առաքելները	473
Հառարյունյան Ժ. Ս., Գրիգորյան Դ. Զ.—Հղինների մոտ թրագղձների էլեկտրոլիտ-արտազատիչ ֆունկցիայի պարբերականությունը	474
Ջավգորդեյայա Ա. Մ., Նազարեյան Է. Ն., Խաչատրյան Գ. Կ.—Պարբերական հիվանդության ժամանակ ինքնաբերական վարդակազդյացման ցուցանիշների ուսումնասիրությունը	474
Քեշիշյան Ս. Գ.—Տիֆ-պարատիֆային հիվանդություններով հիվանդների մեղում կատելու լուծումների պարունակությունը	475
Պոզոյան Յու. Մ.—Սպորտամենների մոտ ֆիզիկական աշխատունակության լիոփոխությունների դինամիկան, կապված միջնալեռնային պայմաններ տեղափոխվելու և այնտեղ կարճատև մնալու հետ	475
Միանասյան Ի. Ս., Վիգարյան Ռ. Ս., Հովսեփյան Մ. Լ., Սահակյան Յու. Բ.—Ցառրոտոնային նարկոզի պայմաններում լեյկոցիտար ցուցանիշների ներդրումառական տեղաշարժերը	476

СОДЕРЖАНИЕ

Авакян О. М., Стринская Л. А. Влияние одифелина и дифрила на восстановительные процессы при инфаркте миокарда у крыс	377
Арутюнян В. М., Еганян Г. А., Минасян Г. А. О состоянии «Т» и «В» систем иммунитета при экспериментальном амилоидозе	383
Кузин С. И., Гульянц Э. С. Сравнительная характеристика влияния медицинского клея, введенного под давлением, и шовного материала на заживление ран желудка в эксперименте	388
Агааронова Д. А., Аветикян М. Б., Гаспарян Э. И., Байбуртян С. А. К изучению аллергогенных свойств Д-НАД	393
Казарян Р. Р., Демин Ю. М., Давтян М. А. Исследование влияния адренал-эктомии при белковой регуляции индукции катаболических ферментов печени животных	396
Мартirosян Дж. А. Определение активности кислой фосфатазы скелетных мышц некоторых позвоночных	400
Назаров Л. У., Аволян Э. Б., Энфенджян А. К. Эпидемиология и патогенез острых и хронических парапроктитов (обзор литературы)	403
Вартапетян П. А., Айрапетян Э. М., Арзуманян Л. А., Романенко А. М. Изменение липидов крови и тиреоидного гомеостаза у больных сахарным диабетом в зависимости от клинических параметров заболевания	409
Аматуни В. Г., Сафарян М. Д. Перекисное окисление липидов и некоторые показатели антиоксидантной системы у больных острой пневмонией	414
Торджян И. Х., Овнанян К. О., Гукасян Г. Б. Влияние субтормозящих концентраций антибиотиков с различным механизмом действия на субмикроскопическую структуру салмонелл	418
Погосян А. С., Бляня Г. Т., Еолян Э. Н., Степанян М. А., Мурадян Л. Б., Партев Э. Х., Александров Ю. О., Бабаян Р. А., Айдинян Д. С., Абрамян Л. О. Комплексное изучение коагулограммы, кининовой системы, микроциркуляции и тромбоцитопоза при остром лейкозе и хроническом миелолейкозе	424
Геворкян Л. С. Цитоморфологические критерии отбора больных группы повышенного риска при язвенных колитах и проктосигмоидитах	430
Петросян А. Г. О роли некоторых биоэлементов в патогенезе желчнокаменной болезни у больных различных географических регионов	435
Гулян Э. А., Назаретян Э. Е., Осипова Э. Н., Арутюнян А. В. Активность АМФ- и аденозиндеаминазы лейкоцитов при периодической болезни	439

<i>Пашинян Э. Р., Антоян А. Г.</i> Влияние стрептолизина О на миграцию клеток в «кожном окне» при различных степенях активности ревматического процесса	444
<i>Земская Е. А., Бабаджанян Г. С., Захарова Н. А.</i> Применение сальмозана при лечении пародонтоза на фоне изучения местного иммунитета в динамике лечения	450
<i>Акопджанян Э. С.</i> Роль фермента гиалуронидазы в околоплодных водах при их преждевременном отхождении	454
<i>Ананян Э. А.</i> Состояние функции внешнего дыхания у больных с левожелудочковой недостаточностью сердца до и после моделирования бронхоспазма	460
<i>Мхитарян А. Д.</i> Содержание электролитов Na, K в плазме и эритроцитах крови и показатели кислотно-щелочного состояния у здоровых детей в возрасте до трех лет	468
<i>Вирабян Р. Г., Енгоян Г. В., Тер-Микаелян Д. К., Саруханян К. В.</i> Искусственная вентиляция легких при врожденных пороках сердца у детей младшего возраста	470

Рефераты

<i>Арутюнян В. М., Минасян Г. А., Еганян Г. А.</i> Личностные аспекты патогенеза гипертонической болезни	473
<i>Арутюнян Ж. С., Григорян Д. З.</i> Периодичность электролит-экскреторной функции слюнных желез у беременных	474
<i>Завгородняя А. М., Назаретян Э. Е., Хачатрян Г. К.</i> Изучение показателей спонтанного розеткообразования при периодической болезни	474
<i>Кешишян С. Г.</i> Содержание катехоламинов в моче у больных тифо-паратифозными заболеваниями	475
<i>Погосян Ю. М.</i> Динамика изменений физической работоспособности у спортсменов в связи с переездом и кратковременным пребыванием в условиях среднегорья	475
<i>Миансарян И. Т., Вирабян Р. Т., Овсепян М. Л., Саакян Ю. Б.</i> Интраоперационные сдвиги лейкоцитарных показателей в условиях фторотанового наркоза	476

CONTENTS

<i>Avaklan H. M., Strinskaya L. A.</i> Influence of Odiphalin and Diphryl upon the Regenerative Processes in Myocardial Infarction	377
<i>Haroutyunian V. M., Yeganian G. A., Minassian H. A.</i> On the State of T and B Immunity Systems in Experimental Amyloidosis	383
<i>Kouzin S. I., Goulyants E. S.</i> Comparative Characteristics of the Effect of Medical Glue, Injected under Pressure and Sutural Material on the Adhesion of the Stomach Wounds	388
<i>Aharonova J. A., Avetikian M. B., Gasparian E. I., Baybourtlan S. A.</i> On the Study of Allergogenic Property of D-NAD	393
<i>Ghazarian R. R., Dyomin Yu. M., Davtian M. A.</i> The Effect of Adrenalectomy Study on the Induction of Catabolic Enzymes of Animals Liver in the "Protein" Regulation	396
<i>Martirosian J. H.</i> Determination of Acid Phosphatase of the Skeletal Muscles of Some Vertebrates	400
<i>Nazarov L. H., Hakopian E. B., Enfenjian A. K.</i> Etiology and Pathogenesis of Acute and Chronic Paraproctitis	403
<i>Vartapetian P. A., Hayrapetian E. M., Arzoumanian E. A., Romanenko A. M.</i> Changes of the Blood Lipids and Thyroid Homeostasis in Patients with Diabetes Mellitus, depending on the Clinical Parameters of the Disease	409

<i>Amatouni V. G., Safarian M. D.</i> Lipids Peroxide Oxidation and some Indices of the Antioxidant System in Patients with Acute Pneumonia . . .	414
<i>Torjlan I. Kh., Hovnanian K. O., Ghoukasian G. B.</i> Effects of Subinhibitory Concentrations of Antibiotics on Submicroscopic Structure of Salmonella . . .	418
<i>Poghossian A. S., Bleyan G. T., Eolian E. N., Stepanian M. A., Mouradian L. B., Partev Z. Kh., Aleksandrov Yu. O., Babayan R. A., Aydinian D. S., Abrahamian L. H.</i> Complex Study of Coagulogramme, Kininic System, Microcirculation and Thrombocytopoiesis in Acute Leukosis and Chronic Myeloleukosis . . .	424
<i>Gevorkian L. S.</i> Cytomorphological Criteria of the Selection of Patients of the High Risk Group in Ulcerative Colitis and Proctosigmoiditis . . .	430
<i>Petrosian A. G.</i> The Role of Bioelements in Formation of Gallstones in Connection with Geographical Places . . .	435
<i>Goultan E. A., Nasaretian E. Ye., Ostrova E. N., Haroutyunian A. V.</i> AMP-Deaminase and Adenosine Deaminase Activities of Leukocytes in Periodical Disease . . .	439
<i>Pashinian E. R., Antonian H. G.</i> Effect of Streptolysin O on the Cells Migration in the "Skin Window" in Different Degrees of the Rheumatic Process Activity . . .	444
<i>Zemskaya Ye. A., Babajanian G. S., Zakharova N. A.</i> Application of Salmozan for the Treatment of Parodontosis on the Background of the cell Immunity in the Process of Treatment . . .	450
<i>Hakopjanian E. S.</i> Obstetric Complications in Premature Bursting of Amniotic Waters . . .	454
<i>Ananian E. A.</i> The State of the External Respiration Function in Patients with the Left Ventricular Cardiac Insufficiency Before and After Bronchospasm Simulation . . .	460
<i>Mkhitarian A. D.</i> Content of Na and K Electrolytes in the Blood Plasma and Indices of Acid-Alkaline State in Healthy Infants Below Three Years of Age . . .	468
<i>Virabian R. T., Yengoyan G. V., Ter-Mikaellian D. K., Saraukhanian K. V.</i> Artificial Pulmonary Ventilation in Infants with Congenital Heart Disease . . .	470

S U M M A R I E S

<i>Haroutyunian V. M., Minassian G. A., Yeganian G. A.</i> Personal Aspects of the Hypertensive Disease Pathogenesis . . .	473
<i>Haroutyunian Zh. S., Grigorian D. Z.</i> Regularity of Electrolyte-Excretory Function of Salivary Glands in Pregnant Women . . .	474
<i>Zavgorodnyaya A. M., Nazaretian E. Ye., Khachatryan G. K.</i> Study of the Indices of Spontaneous Rosula Formation in Periodical Disease . . .	474
<i>Keshishian S. G.</i> Content of Catecholamines in the Urine of Patients with Typhous-Paratyphous Diseases . . .	475
<i>Poghossian Yu. M.</i> Dynamics of the Changes in the Physical Capacity for Work in Sportsmen, Connected with the Arrival and Short Stay in Average Mountainous Conditions . . .	475
<i>Miansarian I. T., Virabian R. T., Hovsepian M. L., Sahakian Yu. B.</i> Intraoperative Shifts in Leukocytic Indices in Conditions of Fluoroxene Anesthesia . . .	476